
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 391/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Τριποτάμου για 
οριστική αποβολή του ποιμνίου της Μαρίας 
Σερεμέτα από τους βοσκότοπους του 
αγροκτήματος Κομνηνίου Δ.Δ. Τριποτάμου 
Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 8 Ιουλίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-7-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 

               Παρόντες                                       Aπόντες                       Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                          Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Ν. Χαμαλής -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Π. Πιτούλιας  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης Γ. Μανακούλης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ν.  Ουσουλτζόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

385/2002 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 391/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης και 
επανήλθε κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 392/2002 
απόφασης. 
3) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’   αριθ.     393/2002  

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. M. Σουμελίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Θ.  Σιδηρόπουλος απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Ποτουρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
  

21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Κουκουρδής 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ιωάννη Κουρουζίδη, που έχει ως εξής: 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ αριθ. 109/2002 απόφασή του αποδέχεται 
απόφ. του Τοπ. Συμβ. Τριποτάμου για προβλήματα που δημιουργούνται στην περιοχή 
Κομνηνίου από την κτηνοτροφική εκμετάλλευση της κ. Μαρίας Σερεμέτα. Κατά της 
απόφασης, η κ. Σερεμέτα προσέφυγε στην Β΄ Επιτροπή του άρθρου 18 του 
Ν.2218/1994 Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. Η Επιτροπή, με την υπ΄αρ. 
55/2002 απόφασή της, ορίζει την απομάκρυνση των σταυλικών εγκαταστάσεων από 
τον χώρο  των πηγών και την μη διαγραφή της από τους πίνακες βοσκής. Η Υπηρεσία 
μας υλοποιεί ήδη την απόφαση  της Επιτροπής. 
 Το Τοπικό Συμβούλιο Τριποτάμου, με την υπ΄αρ. 9/2002 απόφασή του, 
επανέρχεται στο θέμα της διαγραφής της κ. Μαρίας Σερεμέτα από τους 
κτηνοτροφικούς καταλόγους, ζητώντας από το Δημοτικό Συμβούλιο να ασκήσει  όλα 
τα νόμιμα μέσα για την οριστική αποβολή του ποιμνίου της κ. Σερεμέτα από τον 
βοσκότοπο Κομνηνίου. 
 

Παρακαλείται 
 
  το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την με αριθ. 9/2002 
απόφαση του Τ.Σ. Τριποτάμου με την οποία αυτό αφού λαμβάνει υπόψη του: 
Α. Την από 15-4-2002 αίτηση – υπόμνημα δεκατεσσάρων (14) κτηνοτρόφων 
κατοίκων του οικισμού Κομνηνίου. 
Β. Το γεγονός ότι, οι Βοσκότοποι του αγρ/τος Κομνηνίου δεν είναι σε θέση να 
ικανοποιήσουν τις ανάγκες άλλων κτηνοτροφικών εκμεταλλεύσεων πλην των 
μονίμων κατοίκων του Οικισμού Κομνηνίου καθώς ο αριθμός των Ποτίστρων είναι 
μικρός και δεν πραγματοποιείται πλέον λίπανση τους καθώς τα σχετικά προγράμματα 
τα οποία χρηματοδοτούνταν σε ποσοστό 90% από το Υπουργείο Γεωργίας έχουν 
ανασταλεί. 
Γ. Τις έντονες διαμαρτυρίες των αγροτών της περιοχής λόγω των ζημιών που 
προκαλούνται στις εκμεταλλεύσεις τους από το ζωικό κεφάλαιο της κ. Σερεμέτα. 
Δ. Το γεγονός επίσης ότι η κ. Μαρία Σερεμέτα εισήλθε δίχως προϋποθέσεις στους 
Βοσκότοπους Κομνηνίου με μικρό αριθμό ζώων το έτος 1993 και μέχρι σήμερα έχει 
πολλαπλασιάσει την κτηνοτροφική της εκμετάλλευση. 
Ε. Την παράγραφο 1 του άρθρου 5 του Ν. 1734/1987 σύμφωνα με την οποία το 
δικαίωμα βοσκής στον βοσκότοπο έχουν και κτηνοτρόφοι άλλων περιοχών οι οποίοι 
από παράδοση χρησιμοποιούν τον βοσκότοπο, ενώ η κ. Σερεμέτα κάνει χρήση των 
βοσκότόπων από το έτος 1993. Επίσης δεν υπάρχει περίσσεια βοσκοϊκανότητα αλλά 
και σ’ αυτήν την περίπτωση το βοσκότοπο μπορούν να χρησιμοποιούν μόνον 
κτηνοτρόφοι ή συνεταιρισμοί άλλων περιοχών. 

 
Εμμένει στην αριθ. 7/2001 απόφασή του και εισηγείται  στο Δημοτικό 

Συμβούλιο: 
 Να ασκήσει όλα τα προβλεπόμενα από το Νόμο μέσα για την οριστική αποβολή 

από τους Βοσκότοπους του αγρ/τος Κομνηνίου της κ. Μαρίας  Σερεμέτα  δεδομένου ότι, 



 η παραμονή της κτηνοτροφικής εκμετάλλευσής της στην περιοχή του Δ.Δ. 
Τριποτάμου οδηγεί τους κατά κύριο βιοποριστικό επάγγελμα κτηνοτρόφους σε 
απόγνωση με συνέπεια τον μαρασμό των δικών τους κτηνοτροφικών 
εκμεταλλεύσεων. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και το με αριθ. πρωτ. 
13567/2-7-2002 έγγραφο της Δ/νσης Γεωργίας Ν. Α. Ημαθίας που έχει ως εξής: 

Με βάση τον πίνακα βοσκής που μας έχετε  υποβάλει για το έτος 2002, η 
διαθέσιμη βοσκή του Κομνηνίου  είναι 2962 στρ. 

Τα ζώα που συμπεριλαμβάνονται στον πίνακα είναι: 
Βοειδή άνω των 2 ετών     145 Χ 1     =     145 ζωϊκές μον. 
Βοειδή κάτω των 2 ετών     93 Χ 0,6  =       55      «        « 
                                                Σύνολο          200     «        « 
 
Αιγοπρόβατα άνω του έτους     1175 Χ 0,15 =  176 ζωϊκές μον. 
Αιγοπρόβατα κάτω του έτους    169 Χ 0,08 =    13      «        « 
                                               Σύνολο                  189      «        « 
Ο συνολικός αριθμός Ζωϊκών Μονάδων που αντιστοιχεί στο βοσκότοπο  είναι 

389 Ζωϊκές Μονάδες. 
Χονδρικά υπολογίζουμε ότι για 1 Ζ.Μ. απαιτούνται 10 στρ. βοσκής. 

Επομένως στο βοσκότοπο Κομνηνίου πρέπει να βόσκουν συνολικά 2.962 μον.= 296 
Ζ.Μ.  Άρα έχουμε υπερφόρτωση της βοσκής 389-296=93 Ζ.Μ. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος : Το θέμα έχει συζητηθεί διεξοδικώς στο Δ.Σ. Συνεπώς δεν νομίζω 

ότι πρέπει  να γίνει ξανά συζήτηση επί της ουσίας. Πρέπει να ενημερώσω το Δ.Σ. ότι 
με απόφαση της επιτροπής του άρθρου 18, έγινε εν μέρει δεκτή η προσφυγή της κας 
Σερεμέτα με το αιτιολογικό ότι δεν προέκυπτε από σχετική βεβαίωση της αρμόδιας 
υπηρεσίας, αν επαρκεί ή όχι η συγκεκριμένη έκταση σε σχέση με την 
βοσκοϊκανότητα της περιοχής αυτής. Προσκομίστηκε η σχετική βεβαίωση από την 
αρμόδια υπηρεσία, τη Δ/νση Γεωργίας, που προκύπτει ότι δεν έχει βοσκοϊκανότητα 
και δεδομένου ότι η κα Σερεμέτα δεν ανήκει  στους παραδοσιακούς κτηνοτρόφους 
της περιοχής, ούτε είναι δικαιούχος στο συγκεκριμένο τμήμα, δεν χρειάζεται 
περαιτέρω  επιχειρηματολογία, από τη στιγμή που το Δ.Σ. έχει διαμορφώσει θέση για 
το συγκεκριμένο αυτό ζήτημα. 

Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος :Ασκήθηκε έφεση κατά της απόφασης  της επιτροπής του 

άρθρου 18 στα αρμόδια δικαστήρια , όπως προβλέπει ο νόμος; 
Δήμαρχος :Δεν είναι απαραίτητο. Αν θέλουμε να εμμείνουμε  σε μία απόφασή 

μας ή πιστεύουμε ότι έχουμε  δίκαιο και δεν είναι ορθή η απόφαση της επιτροπής του 
άρθρου 18, ασκούμε  έφεση. Είναι ένδικο μέσο το οποίο ασκείται κατ΄εκτίμηση του 
δικαιούχου αυτού που προστατεύει τα δικαιώματα του Δήμου. Από τη στιγμή που 
διαπιστώνει η υπηρεσία ότι θα έπρεπε να βεβαιώνεται η βοσκοϊκανότητα, ζητήσαμε 
να εξετάσει η αρμόδια υπηρεσία την βοσκοϊκανότητα της περιοχής. 

Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος :Έπρεπε ο Δήμος  να ασκήσει έφεση κατά της απόφασης της 

επιτροπής  του άρθρου 18.Οφειλε να υποστηρίξει την προηγούμενη απόφαση του 
σώματος. Ο Δήμος  όμως θέλει να «πατάει» σε δύο βάρκες. Και είναι γνωστό ότι 
όποιος πατάει σε δύο βάρκες στο τέλος πνίγεται. Ήθελε να έχει με το μέρος του και 
τις δύο πλευρές. Από την μία μεριά θέλει να ικανοποιήσει τους κατοίκους του  
Κομνηνίου που  επιθυμούν να «διώξουν» τον κ. Σερεμέτα από την περιοχή τους, γιατί 
δεν έχει την ανάλογη βοσκοϊκανότητα  η περιοχή και από την άλλη θέλει να τα έχει 



καλά και με τον κ. Σερεμέτα. Όμως καταφέρνει να χάνει και τους δύο. Και τον κ. 
Σερεμέτα να ταλαιπωρεί εκ νέου, αλλά και τους κατοίκους του Κομνηνίου να μην 
μπορεί  να τους πείσει διότι δεν υποστήριξε την προηγούμενη απόφασή του. Όφειλε 
να υποστηρίξει την απόφαση αυτή. 

Εμείς επιμένουμε ότι πρέπει να φύγει ο κος Σερεμέτας από εκεί, έστω και αν 
κατά βάθος πιστεύουμε ότι δικαιώθηκε από την επιτροπή του άρθρου 18, όμως αφού 
εσείς θέλετε να τον ταλαιπωρήσουμε για άλλη μία φορά, να ξαναπροσφύγει στην 
επιτροπή του άρθρου 18, εμείς σταθεροί στις απόψεις μας ότι τα τοπικά θέματα 
πρέπει να τα χειρίζονται τα Τ.Σ., δεν μπορούμε παρά να συμφωνήσουμε με την 
απόφαση του Τ.Σ. και να φύγει ο κ. Σερεμέτας από την περιοχή εκείνη. 

Ακριβόπουλος :Ο λόγος έπρεπε να δοθεί και στους ενδιαφερόμενους. Από τα 
στοιχεία που προσκομίζονται, δεν καλύπτεται η βοσκοϊκανότητα. Φοβάμαι ότι θα 
οδηγηθεί το σώμα σε εκ νέου απόρριψη απόφασης. 

Με τα στοιχεία τα οποία υπάρχουν σήμερα στο φάκελο, μόνο το α΄σκέλος 
καλύπτεται και όποια απόφαση και αν πάρουμε, θα προσφύγει η κα Σερεμέτα και το 
πιθανότερο είναι να δικαιωθεί, διότι δεν έχει κριθεί στην ουσία από την επιτροπή του 
άρθρου 18 το β΄σκέλος. 

Κατά συνέπεια είμαι  υπέρ της αναβολής της έκδοσης απόφασης και να 
ασκηθεί προσφυγή στο Διοικητικό Πρωτοδικείο, για να κριθεί μία διά παντός αυτή η 
εκρεμμότητα. 

Μυλωνά Παρασκευή, δικηγόρος Σερεμέτα: Ζητώ  λόγο.  
Πρόεδρος :Δεν θα προσδιορίσετε εσείς τη διαδικασία του Δ.Σ. Δεν προκύπτει 

τίποτε άλλο. 
Ουρσουζίδης :Ως πρόεδρος της επιτροπής  ποιότητας  ζωής, είχα ασχοληθεί 

μ΄αυτό το θέμα σ΄ότι αφορά το ζήτημα της ρύπανσης  από τη λειτουργία του 
στάβλου. Και ενώ είχαμε συμφωνήσει με τους ενδιαφερόμενους να φύγει ο στάβλος 
από εκεί, έτσι ώστε να μη ρυπαίνεται η πηγή, καταφέραμε στο προηγούμενο Δ.Σ. να 
μπλέξουμε τα 2 ζητήματα σε ένα, και να πάρουμε μία απόφαση τέτοια που μπορούσε 
να είναι απρόσβλητη στο δικαστήριο ή στην επιτροπή του άρθρου 18. Σήμερα και ο 
στάβλος παραμένει εκεί και συνεχίζει να ρυπαίνει την περιοχή και δεν έγινε 
ουσιαστικά τίποτα σε σχέση με το αίτημα των κατοίκων. 

Κατά την άποψή μου θα πρέπει να προκύπτει ότι ο κ. Σερεμέτας δεν «χωράει» 
στο συγκεκριμένο τόπο προκειμένου να λειτουργεί όπως λειτουργούσε εδώ και 
χρόνια.Αυτό όμως είναι ένα στοιχείο το  οποίο ή προκύπτει ή δεν προκύπτει. Ότι και 
να ψηφίζουμε εδώ είναι λόγια του αέρα γιατί θα χαϊδεύουμε αυτιά κάποιων. Θα 
απέχω από την ψηφοφορία σ΄ότι αφορά αυτό το σκέλος . Ήθελα να  υπενθυμίσω το 
σώμα  ότι όταν  μπλέκουμε 2 υποθέσεις, πάντα μπερδεύεται  η ιστορία και δεν 
προκύπτει ουσιαστικό αποτέλεσμα. Η πηγή συνεχίζει να ρυπαίνεται, ο κ. Σερεμέτας 
θα προσφύγει σε άλλο δικαστήριο  και θα απολαμβάνουν οι κάτοικοι του Κομνηνίου 
τους ρύπους του συγκεκριμένου στάβλου. 

Πουλασουχίδης :Μία διοικητική πράξη για να θεωρείται νόμιμη πρέπει να 
είναι επαρκώς αιτιολογημένη. Στην προκειμένη περίπτωση η απόφασή μας  είχε 
νόμιμη αιτιολογία, πλην όμως δεν ήταν  επαρκής, με την έννοια ότι δεν υπήρχαν τα 
απαιτούμενα παραστατικά για να αποδείξουν αυτήν την αιτιολογία. Για το λόγο αυτό 
η επιτροπή του άρθρου 18 έκανε δεκτή την προσφυγή της ενδιαφερόμενης και  
ακύρωσε την πράξη ως προς αυτό το λόγο της προσφυγής. Συνεπώς η διοίκηση έχει 2 
λύσεις σε περίπτωση ακύρωσης μίας πράξης. ΄Η να την επαναλάβει νομίμως, είτε εάν 
διαφωνεί ως προς την ύπαρξη της νομιμότητάς της να προσφύγει στο ανώτερο 
όργανο. Θεωρώ δεδομένο ότι από τη στιγμή που υπάρχει μία τυπική παράβλεψη από 
την απόφασή μας, ερχόμαστε στη διαδικασία να επαναλάβουμε την πράξη, έχοντας 



πλέον τα στοιχεία αυτά που απαιτούνται για να είναι επαρκής η αιτιολογία. Στο 
φάκελο υπάρχουν αυτά τα στοιχεία σήμερα. 

Είναι μονόδρομος να επαναλάβουμε την πράξη με επαρκή αιτιολογία, που 
καθιστά την πράξη μας νόμιμη. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; Όχι. 
Δήμαρχος :Να υπενθυμίσω το σώμα, ότι η προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. η 

οποία προσβλήθηκε, είχε 2 σκέλη. Το α΄ σκέλος είναι η άμεση απομάκρυνση των 
σταβλικών εγκαταστάσεων της κας Σερεμέτα που βρίσκονται στην περιοχή 
Κομνηνίου κλπ. Επί αυτού του τμήματος της απόφασης αποφαίνεται η επιτροπή του 
άρθρου 18 και αποφασίζει την απόρριψη της προσφυγής προκειμένου να 
προστατευτεί η παρακείμενη πηγή από τον κίνδυνο μόλυνσης, σύμφωνα με το 
αναφερόμενο έγγραφο του ΚΕΠΕ Ν.Α.Ημαθίας. Θεωρείται νόμιμη και επαρκώς 
αιτιολογημένη η προσβαλλόμενη απόφαση. Συνεπώς για το α΄σκέλος τελεσιδίκησε η 
δυνατότητα, παρήλθε ο χρόνος που είχε υποχρέωση ο Δήμος να αναμένει την 
απόφαση της επιτροπής του άρθρου 18 και συνεπώς  ως προς αυτό το σκέλος είναι 
άμεσα εκτελεστή πλέον η προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. Ο νομικός σύμβουλος 
αύριο κιόλας να κινήσει τη διαδικασία εφαρμογής αυτής της απόφασης σ΄αυτό το 
σκέλος . 

Το β΄σκέλος της απόφασης αφορά την μη εγγραφή της Μαρίας Σερεμέτα 
στους πίνακες των κτηνοτρόφων. Επ΄ αυτού αποφαίνεται η επιτροπή  του άρθρου 18 
ότι είναι συνάρτηση 2 πραγμάτων. 

1)Της βοσκοϊκανότητας, που πρέπει να αποδεικνύεται αν την έχει ή όχι, γιατί 
εάν την έχει δεν θα είναι σύννομη η οποιαδήποτε απόφαση που θα λάβει το Δ.Σ. 
Προκύπτει από έγγραφο της Δ/νσης Γεωργίας. Δεν μπορώ εγώ  να το σχολιάσω ή να 
το αμφισβητήσω. 2)Παράβαση χρήσης από παλιά. Από το 93 έχουμε αυτήν την 
εγκατάσταση. Δεν συντρέχει δηλαδή ούτε ο 2ος λόγος.  

Υπάρχουν 2 προτάσεις: α)του Τ.Σ. και β) αναβολή για άσκηση προσφυγής. 
Ακριβόπουλος :Σ΄ότι αφορά το β΄σκέλος, από το υλικό του φακέλου, δεν 

προκύπτουν με βεβαιότητα αυτά και θα επανέλθουμε στην ίδια διαδικασία. 
Προτείνω αναβολή του θέματος και άσκηση προσφυγής. 
Δήμαρχος :Για κέρδος χρόνου; Αφού λέει ότι δεν προκύπτει βοσκοϊκανότητα. 
Σκουμπόπουλος :Διαδικαστικά. Να ακούσουμε την δικηγόρο της 

ενδιαφερομένης. 
Ουρσουζίδης :Θέλω το λόγο. 
Πρόεδρος :Ρώτησα  ποιοι θέλουν να δευτερολογήσουν και δεν ζητήσατε το 

λόγο. 
Μυλωνά :Ζητώ το λόγο γιατί προέκυψε  νέα απόφαση του Τ.Σ. 
Πρόεδρος :Το θέμα έχει εξαντληθεί στο Τ.Σ. Επί του συγκεκριμένου θέματος  

έχουμε απόφαση, έχουμε καινούργια στοιχεία και μένει να αποφασίσει το Δ.Σ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την αναβολή του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος. 

 Πρόεδρος: Ποιοι αποδέχονται την εισήγηση του Τ. Σ. Τριποτάμου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 

Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. 
Κουκουρδής.  
Αποχή δήλωσαν 3 σύμβουλοι: 
Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή. 



 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ι. Κουρουζίδη. 
2.- Την με αριθ. 109/2002 απόφασή του για αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Τριποτάμου για 
προβλήματα που δημιουργούνται από τη σταβλική εγκατάσταση Μαρίας Σερεμέτα 
στην περιοχή Κομνηνίου. 
3.- Την με αριθ. 55/2002 απόφαση της Β΄ επιτροπής του αρ. 18 του Ν. 2218/94 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. 
4.- Την με αριθ. 9/2002 απόφαση του Τ.Σ. Τριποτάμου. 
5.- Το με αριθ. πρωτ. 13567/2-7-2002 έγγραφο της Δ/νσης Γεωργίας Ν. Α. Ημαθίας. 
6.- Τους πίνακες που φανερώνουν τους κτηνοτρόφους και τα ζώα που εκτρέφουν και 
βόσκουν στις βοσκές του οικισμού Κομνηνίου Δ. Δ. Τριποτάμου Δήμου Βέροιας. 
7.- Τις προτάσεις και απόψεις των Δημάρχου και δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αποδέχεται την με αριθ. 9/2002 απόφαση – εισήγηση του Τ. Σ. Τριποτάμου 
Δήμου Βέροιας και εγκρίνει την άσκηση όλων των προβλεπόμενων από το Νόμο 
μέσων για την οριστική αποβολή του ποιμνίου της Μαρίας Σερεμέτα από τους 
Βοσκότοπους του αγροκτήματος Κομνηνίου Δ. Δ. Τριποτάμου Δήμου Βέροιας και τη 
μη εγγραφή της στους Πίνακες που φανερώνουν τους κτηνοτρόφους και τα ζώα που 
εκτρέφουν και βόσκουν στις βοσκές του παραπάνω αγροκτήματος, δεδομένου ότι η 
παραμονή της κτηνοτροφικής εκμετάλλευσής της στην περιοχή του Δημοτικού 
Διαμερίσματος Τριποτάμου οδηγεί τους κατά κύριο βιοποριστικό επάγγελμα 
κτηνοτρόφους σε απόγνωση με συνέπεια τον μαρασμό των δικών τους 
κτηνοτροφικών εκμεταλλεύσεων. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    391/ 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-7-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


